
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Ministeren for byer og landdistrikter

Dato: 6. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 74
På hvilken måde mener ministeren, at mulighederne for udvikling og udbygning på Vejrø 
vil blive nemmere fremadrettet bl.a. som følge regeringens landdistriktspolitiske initiativer, 
og hvordan vil ministeren i så fald sikre implementeringen af sådanne initiativer? Spørgs-
målet stilles med baggrund i artiklen: ”Vejrø-ejer Kim Fournais: Jeg kan jo ikke bare blive 
ved og ved” bragt i Lolland-Falsters Folketidende den 4. februar 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susie Jessen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på susie.jessen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Susie Jessen
formand
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